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Ad. 1. Posiedzenie otworzył Przewodniczący Rady Gminy Gniewino.  

 

Ad. 2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad.   

 

Ad. 3.  Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Gminy Gniewino. 

Przewodniczący stwierdził, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęły uwagi do protokołu.  

 

Ogłosił głosowanie. 

Wszyscy Radni oddali głos.  

Przewodniczący stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

Ad. 4.  Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący stwierdził, że wszyscy Radni otrzymali porządek obrad, zapoznali się z min 

nie wnieśli uwag. 

 

Ogłosił głosowanie. 

Wszyscy Radni oddali głos.  

Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. 5. Informacja Wójta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący poprosił  Panią Wójt Wiolettę Majer -Szreder o zabranie głosu.  

Pani Wójt przywitała wszystkich. Przedstawiła sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Ad. 6. Interpelacje i zapytania. 

 

 Przewodniczący stwierdził, że do momentu rozpoczęcia III sesji Rady Gminy do Urzędu nie 

wpłynęły interpelacji i zapytania.   

 

Ad. 7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy Gniewino na rok 2024. 

 

Przewodniczący poprosił Panią Wiolettę Chomicz – Skarbnika Gminy Gniewino, aby 

przedawniała projekt uchwały. 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 

 

Ogłosił głosowanie. 

Wszyscy Radni oddali głos.  

Przewodniczący stwierdził, Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Rady Gminy w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy Gniewino na rok 2024 został przyjęty. 

 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Gniewino na lata 2024-2028. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik informując, że jest on związany z uprzednio 

podjętą uchwałą. 

 

Przewodniczący ogłosił głosowanie. 
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Wszyscy Radni oddali głos.  

Przewodniczący stwierdził, że Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Gniewino na lata 2024-2028 został przyjęty. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia i realizacji programu Gniewińska Karta 

Mieszkańca. 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały.  

 

Ogłosił głosowanie. 

 

Wszyscy Radni oddali głos.  

 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w wprowadzenia i realizacji programu 

Gniewińska Karta Mieszkańca został przyjęty. 

 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

 

Przewodniczący poprosił Panią Wiolettę Chomicz – Skarbnika Gminy Gniewino, aby 

przedawniała projekt uchwały. 

 

Pani Skarbnik powiedziała, że zgodnie z obecnym orzecznictwem RIO, gmina ma obowiązek 

określić kwotę jaką gmina ma obowiązek dopłacić do gospodarki odpadami. Konsekwencją 

czego, planowane dochody z opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

od mieszkańców gminy za rok 2024 wynoszą 2.201.935zł natomiast planowane wydatki 

określono na kwotę 2.446.720 zł. W związku z powyższym planowane dochody  

nie pokrywają planowanych kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami  

w 2024 r., dlatego też konieczne jest podjęcie niniejszej uchwały. 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały.  

 

Ogłosił głosowanie. 

 

Wszyscy Radni oddali głos. 

  

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi został przyjęty. 

 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

stanowiących własność Gminy Gniewino. 

 

 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały.  
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Ogłosił głosowanie. 

 

Wszyscy Radni oddali głos. 

  

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Gniewino Gminy Gniewino w 2024 roku 

został przyjęty. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca handlu przez rolników  

i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady prowadzenia tego 

handlu. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Karolina Reck.  Powiedziała, że zgodnie z ustawą z dnia 29 

października 2021 r. o ułatwieniach w prowadzeniu handlu w piątki i soboty przez rolników i 

ich domowników miejsca pod „targowiska” wyznacza rada gminy w drodze uchwały. 

 

W związku z powyższym ustalono regulamin funkcjonowania i przestrzegania zasad 

targowiska, który stanowi załącznik nr 1 do niniejszej uchwały. Regulamin wyznacza między 

innymi lokalizację targowiska, które znajdować się będzie na działce nr 380 w Gniewinie. 

Jest to teren Hali Widowiskowo – Sportowej. Regulamin określa podstawowe zasady 

funkcjonowania tego targowiska. 

 

Przewodniczący ogłosił głosowanie. 

 

Wszyscy Radni oddali głos. 

  

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały w sprawie wyznaczenia miejsca handlu przez 

rolników i ich domowników oraz uchwalenia regulaminu określającego zasady prowadzenia 

tego handlu. 

 

 

Ad. 13. Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący odczytała wniosek, który wpłynął od Pani Wójt  do Rady Gminy w sprawie 

utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy. Powiedział, że na najbliższym posiedzeniu Komisji 

porozmawiają na ten temat.  

Następnie zadał Pytanie w imieniu nieobecnej podczas sesji Radnej Elżbiety Fiedorowicz, 

dotyczące ograniczonej widoczności na drodze Perlino – Bychowo przez zarastające krzaki. 

Czy mamy wiedzę, kiedy będą wycinane? 

Pan Rafał Kamiński - Zastępca Wójta, odpowiedział, że skontaktuje się z Rejonem dróg, gdyż 

jest to droga Powiatowa, wie z doświadczenia, że wycinanie krzaków odbywa się w okresie 

jesienno – zimowym ale postara się aby zostały usunięte jak najszybciej.  

 

Następnie głos zabrał Radny Piotr Napieraj.  

Zapytał co dalej z funkcjonowaniem Szkoły Mistrzostwa Sportowego?  

Kolejne pytanie dotyczyło zmiany w budżecie, dotyczącej przesunięcia montażu paneli 

fotowoltaicznych na szatniowcu w Gniewinie. Pytał czy szukamy innych bardziej opłacalnych 

źródeł energii?  

Prosił o szerszą informację dotyczącą dowozów dzieci do szkół przez PKS przewoźnika 

autobusowego oraz informację co z obecnie pracującymi kierowcami w GPK? 
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Pani Wójt odpowiedziała, że klasy Mistrzostwa Sportowego i klasy sportowe rozumie z 

punktu widzenia ideowego. Nabór do klasy pierwszej Liceum Sportowego już trwa, więc 

szkoła ta musi funkcjonować jeszcze przez 4 lata. Co do finansów dotyczących 

funkcjonowania tej szkoły przedstawimy i omówimy z Państwem Radnymi w sierpniu.   

 

Co do rozmów z przedstawicielem PKS-u, spotkaliśmy się z Panem Galasem oraz Panem 

Prezesem GPK. Prezes GPK zgłaszał problemy w funkcjonowaniu obecnego taboru, autobusy 

są już stare i wymagają ciągłej naprawy. Kierowcy częściowo będą odchodzić na emeryturę.  

Obecnie, ustaliliśmy że PKS przejmie część dowozów od stycznia przyszłego roku. Będzie to 

dotyczyć głównie dowozów uczniów Szkoły Mistrzostwa Sportowego. Podczas rozmów 

padły deklaracje ze strony PKS, że może zatrudnić część naszych kierowców. Prezes GPK 

zaproponował, że w przypadku zmiany przewoźnika Gniewińskie Przedsiębiorstwo 

Komunalne otrzyma inne zadania do realizacji, dzięki czemu wszyscy pracownicy mieliby 

zatrudnienie. W związku z powyższym nie  będzie zwolnień w spółce GPK. 

 

Na pytanie dotyczące montażu fotowoltaiki na szatniowcu odpowiedzi udzielił Pan Rafał 

Kamiński - Zastępca Wójta. Powiedział, że na to zadanie przeznaczonych w budżecie było 

100 000,00 złotych, po wstępnych szacunkach wiemy, że jest to niewystarczająca kwota. 

Szacujemy, że na to zadanie powinniśmy przeznaczyć 200 000,00 zł plus. W związku z tym 

na ten rok rezygnujemy z tego zadania. Przekładamy to zadanie w czasie.  

   

 

Następnie głos zabrał Radny Łukasz Ladach, który prosił o wytłumaczenie dlaczego w 

bieżącym roku wycofaliśmy planowany remont nawierzchni drogi na osiedlu Na Stoku.  

 

Odpowiedzi udzielił Pan Rafał Kamiński, powiedział, że na to zadanie zaplanowanych było 

350 000,00 zł. Remont miał dotyczyć wymiany tylko nawierzchni drogi, a na osiedlu pojawia 

się problem zalewania osiedla podczas opadów deszczu. Nie wycofujemy się z tej inwestycji 

ale musimy zaplanować od 2 000 000,000 do 3 000 000,00 zł aby remont dotyczył również 

kanalizacji deszczowej. Proponuje spotkanie 

Następnie głos zabrał Dariusz Treder, Sołtys z sołectwa Czymanowo. Powiedział, że w 

Czymanowie pojawia się problem zalewania przez niedrożne studzienki kanalizacyjne. Prosił 

o rozwiązanie tego problemu.  

 

Odpowiedzi udzielił Rafał Kamiński, powiedział, że jest to problem który pojawia się tam od 

dłuższego czasu. Kanalizacja jest całkowicie zniszczona nie nadaje się do remontu. 

Powiedział, że w tym roku przystąpimy do przygotowywania dokumentacji nowej sieci 

kanalizacyjnej i w najbliższym roku lub dwóch lat realizacji zadania. 

 

Następnie głos zabrał Sylwester Klarecki - radny, odniósł się do sprawy oświetlenia 

szatniowca, gdzie często po treningach oświetlenie świeci całą noc, bo osoby odpowiedzialne 

zapominają wyłączyć.  

Zapytał czy w planach remontu ulicy Pomorskiej w Gniewinie ujęte jest odwodnienie ulicy 

Spokojnej, która zalewa ulicę Pomorską? 

 

Kolejne pytanie dotyczy śmieci na przystankach autobusowych i okolicach ulicy Pomorskiej, 

gdzie po weekendzie pojemniki na śmieci są pełne i śmieci leżą wokół  śmietników. Czy jest 

jakiś pomysł na rozwiązanie tego problemu? 
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Odpowiedzi udzieliła Karolina Reck – powiedziała, że ulica Spokojna oraz Nowa ujęte są w 

planach remontu ulicy Pomorskiej w zakresie odwodnienia.  

Co do problemu śmieci w miejscach publicznych jest to duży problem gdyż są to śmieci 

podrzucane. Częstotliwości opróżniania koszy na śmieci został zwiększony do częstotliwości 

co dwa tygodnie. Dodała, że problem śmieci na ulicy Pomorskiej będą monitorować i usuwać 

w ramach bieżącej pracy Urzędu.  

 

Pan Krystian Treder – przewodniczący zapytał co z odbiorem odpadów BIO, a szczególnie 

trawy i liści bezpośrednio od mieszkańców?  

Pani Karolina Reck odpowiedziała, że w najbliższym czasie będą wysyłane deklaracje do 

mieszkańców dotyczące zapotrzebowania wywozu odpadów BIO. Po zebraniu informacji ilu 

mieszkańców zainteresowanych jest odbiorem odpadów zielonych będziemy mogli 

oszacować koszt takiego wywozu. Następnie na najbliższej sesji będziemy mogli udzielić 

takiej informacji i podjąć uchwałę regulującą tę sprawę. Dodała, żę odbiór odpadów 

zielonych możliwy będzie pod koniec sierpnia lub na początku września tego roku.  

 

Następnie głos zabrał Piotr Kanigowski – wiceprzewodniczący, zapytała czy władze gminy 

mają pomysł na spójny, ogólny wizerunek gminy? Wizerunek wokół dużych sklepów typu 

delikatesy czy biedronka?  

 

Kolejne pytanie dotyczyło czy jest koncepcja na sport w naszej Gminie? Dotyczy to sołectw 

czy jest na to jakiś pomysł? 

 

Czy portal Gniewino Info będzie dostępny dla mieszkańców? Czy mieszkańcy będą mogli 

zadawać pytania.  

 

Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt, powiedziała, że sprawa poprawy ogólnego wizerunku gminy 

będzie przedmiotem analizy, w szczególności rozważa się powierzenie utrzymania czystości 

w gminie jednej jednostce w miejsce kilu podmiotów, jak to jest dotychczas. Poinformowała, 

że portal gniewino24.info jest dostępny dla wszystkich, każdy może zgłaszać sprawy, którymi 

warto zainteresować media. 

 

Kolejne pytanie dotyczyło czy jest koncepcja na sport w naszej Gminie? Dotyczy to sołectw 

czy jest na to jakiś pomysł? 

 

Czy portal Gniewino Info będzie dostępny dla mieszkańców? Czy mieszkańcy będą mogli 

zadawać pytania.  

 

Odpowiedzi udzieliła Pani Wójt, powiedziała, żę sprawa poprawy ogólnego wizerunku gminy 

będzie przedmiotem analizy, w szczególności rozważa się powierzenie utrzymania czystości 

w gminie jednej jednostce w miejsce kilu podmiotów, jak to jest dotychczas. Poinformowała, 

że portal gniewino24.info jest dostępny dla wszystkich, każdy może zgłaszać sprawy, którymi 

warto zainteresować media. 

 

Następnie głos zabrał Radny Piotr Napieraj, odniósł się do zarzutów jakie stawia się Klubowi  

Sportowemu Stolem dotyczących prowadzenia zajęć w innych dyscyplinach sportowych. 

Powiedział, że młodzież nie chce uczestniczyć i korzystać z dodatkowych zajęć sportowych. 

Nie korzysta z istniejących obiektów. Klub nie odpowiada za brak aktywności sportowej 

wśród dzieci i młodzieży. 
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Pani Wójt odniosła się do  wypowiedzi radnego Piotra Napieraj, powiedziała, że brak 

aktywności fizycznej wśród dzieci i młodzieży jest powszechny. Chciałaby aby Klub 

Sportowy Stolem poszerzył swoją ofertę sportową.  

 

Korzystając z udzielonego głosu Pani Wójt dodała informację dotyczącą spółek których 

Gmina jest właścicielem. Powiedziała, że sytuacja jednej z nich jest szalenie trudna o czym 

Państwo Radni zostali poinformowania przez Panią Prezes Centrum Sportowo – 

Konferacyjnego. Hotel Mistral Sport. Państwo Radni znają sytuację. W chwili obecnej przez 

Radę Nadzorczą nie zostało zatwierdzone sprawozdanie finansowe, gdyż nie zostało 

podpisane przez Panią Prezes jak i główną księgową. Z powodu częstych zmian Zarządu 

Spółki na przestrzeni lat powielany jest błąd w rozliczeniach, który jest do wyjaśnienia.  

Po objęciu przeze mnie służby Wójta Gminy podpisaliśmy umowy na audyt w obu spółkach, 

który trwa.  

 

Następnie głos zabrał Pan Karol Grubba, przedstawił się i zaprosił do współpracy tworzenia 

portalu od ludzi dla ludzi.  

 

Ad. 14. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący zamknął III sesję Rady Gminy Gniewino 

 

 

     Protokolant:      Przewodniczący: 


